
 
Αθήνα, 03/11/2020 

 
Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 

ΠΡΟΣ :  Τoν κ. Υπουργό Εσωτερικών 

  Τoν κ. Υπουργό Δικαιοσύνης 

 

ΘΕΜΑ : «Δημόσια κτήρια – “φαντάσματα” στο Κολυμπάρι Χανίων» 

 

 

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 

 

Οκτώ χρόνια έχουν συμπληρωθεί από το κλείσιμο μια σειράς Ειρηνοδικείων, ανάμεσα τους 

και αυτό στο Κολυμπάρι. Το Ειρηνοδικείο στεγαζόταν σε έναν σύγχρονο χώρο, στο κέντρο του 

χωριού, δίπλα στη θάλασσα. Η υπηρεσία έφυγε, αλλά το Υπουργείο Δικαιοσύνης δεν 

μερίμνησε για την συγκεκριμένη ακίνητη περιουσία του. Ο Δήμος Πλατανιά είχε ζητήσει 

παλαιότερα αλλά και πρόσφατα από το Υπουργείο Δικαιοσύνης την παραχώρηση του εν λόγω 

χώρου για την στέγαση του ΚΕΠ Κολυμπαρίου, χωρίς όμως απάντηση. Κάτι ανάλογο συνέβη  

και με δύο ιδιωτικά κτήρια, που απαλλοτριώθηκαν, προκειμένου να περάσει κοντά τους η 

εθνική οδός, λίγο μετά τον κόμβο Κολυμπαρίου. Τα εν λόγω κτήρια έχουν απομείνει “κουφάρια” 

σε πλήρη εγκατάλειψη, ενώ από τη στιγμή που απαλλοτριώθηκαν, θα μπορούσαν να 

αξιοποιηθούν, είτε για τη στέγαση Δημοσίων Υπηρεσιών, είτε για την κάλυψη κοινωνικών 

αναγκών στα πλαίσια της σχετικής κοινωνικής πολιτικής του Δήμου Χανίων, ακόμα για τη 

χορήγηση στέγης σε άστεγες οικογένειες.  

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:  

1. Προτίθεσθε να αναλάβετε τις απαραίτητες πρωτοβουλίες, ώστε να προχωρήσουν άμεσα οι 

διαδικασίες αξιοποίησης των παραπάνω κτηρίων στο Κολυμπάρι Χανίων για χρήσεις υπέρ 

του Ελληνικού Δημοσίου; 

2. Ποιοι είναι οι λόγοι της διαχρονικής εγκατάλειψης των ανωτέρω κτηρίων από το Ελληνικό 

Δημόσιο και την τοπική Αυτοδιοίκηση; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

https://www.haniotika-nea.gr/ktiria-fantasmata-quot-sto-kolympari/   
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